

BAB 1: SEJARAH PENUBUHAN MADINAH INTERNATIONAL UNIVERSITY (MEDIU)

Matrik Analisis Temubual dan Pengamatan

Soalan	Interviewee 1 (26/11/2012)	Data dari pengamatan	Data dari dokumen/ rekod/ laporan/ minit mesyuarat	Tema/Kesimpulan
<p>1) Dipersilakan puan untuk memperkenalkan diri.</p> <p>2) Apakah perkembangan terbaru tentang MEDIU?</p>	<ul style="list-style-type: none">- Izwah binti Kamaruddin- Dilantik sebagai pegawai pemasaran di Jabatan Pentadbiran MEDIU.- Sudah bekerja hampir dua tahun. <ul style="list-style-type: none">- Status pencapaian MEDIU di tahap memuaskan.- Pada 23/04/2012 MEDIU menyambut Hari Sambutan MEDIU. Sambutan ini diadakan bertujuan untuk meraikan objektif penubuhan MEDIU sebagai institut pengajian tinggi.- Di antara objektif penubuhan adalah memberi ruang kepada pelajar untuk menguasai semua bidang ilmu dengan menggunakan teknologi terkini, mengadakan tempat belajar yang komprehensif dan kondusif dan melahirkan pelajar yang mempunyai pengetahuan yang tinggi dan berkemahiran dalam teknologi.- Sambutan ini dilancarkan oleh Prof. Datuk Syed Omar al-Saggaf, H.E En. Mohammad Khalid Abdul Razak dan YBhg. Datuk Haji Omar bin Abd. Rahman.	<p>Gaya bersahaja</p>	<p><i>“MEDIU Participate In Malaysian Universities Exhibition in Jeddah, Saudi Arabia”</i> dalam <i>News Events MEDIU</i>, 08/05/2012.</p>	

Soalan	Interviewee 2 (26/11/2012)	Data dari pengamatan	Data dari dokumen/ rekod/ laporan/ minit mesyuarat	Tema/Kesimpulan
<p>1) Dipersilakan tuan untuk memperkenalkan diri.</p> <p>2) Apakah kelayakan dan syarat lantikan kemasukan ke MEDIU?</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Nurzamir bin Zakaria - Dilantik sebagai ketua unit pereka pengajaran di Jabatan Reka Bentuk dan Multimedia - Sudah bekerja hampir lima tahun. - Pemohon perlu mendaftar diri di Aplikasi Dalam Talian (<i>Online Application</i>) dan dikenakan bayaran RM25 kepada pemohon tempatan dan RM100 kepada pemohon luar negara. - Kelayakan bagi Ijazah Sarjana adalah mempunyai kelulusan Ijazah Sarjana Muda yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia dan diluluskan oleh Senat Universiti. - Kelayakan bagi Ijazah Sarjana Muda perlulah memiliki syarat-syarat am universiti iaitu lulus SPM ataupun lulus diploma dalam bidang yang sesuai dengan mencapai sekurang-kurangnya CGPA 2.0 ataupun lulus STPM atau STAM. - Kelayakan diploma hanya lulus SPM atau SPMV atau O level. 	<p>Gaya bersahaja dan memberi jawapan dengan ringkas dan padat.</p>	<p>Laman sesawang MEDIU, http://www.mediu.edu.my</p>	

3) Bagaimanakah metode pengajian yang disediakan di MEDIU?	<ul style="list-style-type: none"> - Konvensional iaitu bersemuka. - <i>Online</i> 			
--	--	--	--	--

Soalan	Interviewee 3 (22/11/2012)	Data dari pengamatan	Data dari dokumen/ rekod/ laporan/ minit mesyuarat	Tema/Kesimpulan
<p>1) Dipersilakan tuan untuk memperkenalkan diri.</p> <p>2) Apakah pengajian-pengajian yang ditawarkan di MEDIU?</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Asst. Prof. Dr. Hj. Wan Mat Hj. Sulaiman - Dilantik sebagai perunding akademik, Hal Ehwal Pelajar MEDIU. - Baru bertugas 3 bulan. - Fakulti Sains Islam. - Fakulti Bahasa Arab. - Fakulti Komputer dan Teknologi Informasi. - Fakulti Sains Kewangan dan Pengurusan. - Fakulti Pendidikan. - Fakulti Kejuruteraan. - Pusat Bahasa Arab (Persijilan) 	Tergesa-gesa dan ingin cepat menghadiri mesyuarat.	Kertas lampiran MEDIU.	

BAB 2: PENGAJIAN QIRĀ'ĀT DI MEDIU

Matriks Analisis Temubual Dan Pengamatan

Soalan	Interviewee 1 (02/01/2013) dan (17/01/2013)	Data dari pengamatan	Data dari dokumen/ rekod/ laporan/ minit mesyuarat	Tema/Kesimpulan
<p>1) Dipersilakan tuan untuk memperkenalkan diri.</p> <p>2) Bagaimanakah struktur pengajian Qirā'āt di MEDIU?</p>	<ul style="list-style-type: none">- Nurzamir bin Zakaria- Dilantik sebagai ketua unit pereka pengajaran di Jabatan Reka Bentuk dan Multimedia- Sudah bekerja hampir lima tahun. <ul style="list-style-type: none">- Pengajian Qira'at di MEDIU terdiri tiga peringkat iaitu; Ijazah Sarjana Muda, Ijazah Sarjana dan PhD.- Ijazah Sarjana Muda Sains Al-Qur'ān dikenali sebagai kuliah tafsir.- Menggunakan medium Bahasa Arab dalam pengajian.-Subjek teras fakulti wajib diselesaikan di semester awal.-Ijazah Sarjana Qirā'āt mempunyai tiga struktur pengajian iaitu: Struktur A, B dan C. Boleh dilakukan secara <i>full time</i> dan <i>part time</i>.- Struktur A adalah tertumpu kepada disertasi sepenuhnya. 100% markah peperiksaan tertumpu kepada disertasi.- Struktur B adalah <i>coursework</i> dan disertasi.	<p>Tenang dan memberi jawapan secara ringkas dan tepat.</p>		

<p>3) Apakah alat-alat bantuan pembelajaran yang disediakan di MEDIU?</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Struktur C adalah <i>coursework</i> sepenuhnya. - Markah peperiksaan struktur B dan C, 60% tertumpu kepada peperiksaan dan 40% tertumpu kepada kehadiran dan kertas kerja. - PhD Qirā'āt hanya mempunyai struktur A sahaja. - Alat-alat bantuan pembelajaran MEDIU ialah: <ul style="list-style-type: none"> - Perpustakaan - <i>Audio Lesson</i> - <i>Talking Book</i> 	<p>Ringkas dan padat.</p>	<p>Penerangan dijawab dan gambar-gambar dihantar melalui <i>yahoomail</i>.</p>	
---	--	---------------------------	--	--

Soalan	Interviewee 2 (04/01/2013)	Data dari pengamatan	Data dari dokumen/ rekod/ laporan/ minit mesyuarat	Tema/Kesimpulan
<p>1) Dipersilakan tuan untuk memperkenalkan diri.</p> <p>2) Apakah syarat-syarat khas pelajar-pelajar lepasan Ma'ahad Qirā'āt</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Encik Sayzwan Khalis Idrus. - Dilantik sebagai Ketua Jabatan Peperiksaan dan Penyimpanan MEDIU. - Baru bertugas 3 tahun. - Meraka perlu mengambil subjek-subjek pelangkap kursus iaitu: Sejarah Perundangan Islam, Pencerobohan Ideologi dan Pengenalan Istilah-istilah Sains Hadith. 	<p>Tenang dan ingin berangkat segera.</p>	<p>Pekeliling Bilangan 10 Tahun 2006: JPA(L)S. 180/8/1-110 Jld. 2(2).</p>	

<p>Azhar untuk menyambung Ijazah Sarjana Qirā'āt di MEDIU?</p> <p>3) Boleh berikan saya status dan bilangan pelajar-pelajar pengajian Qirā'āt?</p>	<p>- Ini disebabkan subjek yang diambil di Ma'ahad Qirā'āt Azhar tidak mencukupi.</p>	<p>Memberikan data pelajar melalui <i>yahoomail</i>.</p>	<p>Data Pelajar MEDIU (<i>Microsoft Excel</i>).</p>	
--	---	--	---	--

BAB 3: VLE (VIRTUAL LEARNING ENVIROMENT) DALAM PENGAJARAN DAN PEMBELAJARAN QIRĀ'ĀT DI MEDIU

Matriks Analisis Temubual Dan Pengamatan

Soalan	Interviewee 2 (21-27/02/2013)	Data dari pengamatan	Data dari dokumen/ rekod/ laporan/ minit mesyuarat	Tema/Kesimpulan
<p>1) Dipersilakan tuan untuk memperkenalkan diri.</p> <p>2) Bagaimanakah pengendalian teknologi pengajaran dan pembelajaran Qirā'āt di MEDIU?</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Nurzamir bin Zakaria - Dilantik sebagai ketua unit pereka pengajaran di Jabatan Reka Bentuk dan Multimedia - Sudah bekerja hampir lima tahun. - Pengendalian teknologi dalam pengajaran dan pembelajaran di MEDIU terbahagi kepada 3 jabatan pengendalian iaitu; (1) Jabatan Pengendalian Akademik. (2) Jabatan Pereka dan Multimedia. (3) Jabatan Pengurusan Aplikasi Internet. - Jabatan penghasilan Akademik menguruskan <i>master text</i> Qirā'āt dan buku digital. - Dikendalikan oleh pensyarah-pensyarah dan pihak pengurusan di Kaherah, Mesir. - Jabatan Pereka dan Multimedia mempunyai tiga unit iaitu; unit pereka pengajaran, unit pereka multimedia dan unit perancang multimedia. - Tugas mereka adalah menganalisis buku-buku dan PDF – Dirangka menjadi <i>storyboard</i> – Dihantar kepada unit pereka multimedia untuk dijadikan video, 	<p>Tenang dan memberikan jawapan dengan tepat dan padat.</p>		

<p>3) Bagaimanakah penghasilan modul-modul pembelajaran pengajian Qirā'āt?</p>	<p>animasi dan audio – Dihantar kepada unit perancang multimedia untuk dibuat pergerakan, lakaran, video dan sebagainya.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Jabatan Pengurusan Aplikasi Internet mempunyai dua unit iaitu; unit portal dan website dan unit LMS. - Penghasilan modul-modul pembelajaran menggunakan <i>flash</i>. Tidak berjaya kerana terlalu berat dan membuatkan pelajar yang berada di kawasa Afrika terutamanya tidak dapat membuka modul tersebut. - Seterusnya menggunakan <i>courselab</i> tetapi hanya browser <i>Internet Explorer</i> sahaja yang boleh buka modul ini. - Kemudian modul-modul pembelajartan dimasukkan ke dapam HTML dan ia berjaya digunakan Cuma tidak boleh memuatkan banyak modul. 			
<p>4) Bagaimanakah peperiksaan dijalankan?</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Di Shah Alam terdapat tiga cara. - Yang pertama pelajar yang berada di sekitar Shah Alam atau daerah Selangor perlu menghadiri peperiksaan di MEDIU Shah Alam. - Yang kedua, kertas jawapan pelajar akan <i>discan</i> dan dihantar kepada pensyarah di serata dunia. Dalam masa seminggu keputusan akan dapat diketahui. - Yang ketiga pelajar yang berada di luar Shah Alam atau Selangor, perlu melantik proktal untuk memantau dan kertas jawapan akan dipos ke MEDIU Shah Alam. 	<p>Dijawab melalui laman sosial <i>Facebook</i>.</p>		

<p>5) Bagaimanakah sukatan subjek dibahagikan?</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Pelajar-pelajar yang di luar negara perlu menghadiri peperiksaan di pusat pengajian yang ditetapkan. - Sukatan subjek dibahagikan kepada 14 minggu sesi tutorial. Bahan-bahan pendidikan seperti nota, bahan bacaan dan sebagainya akan diletakkan di ruangan setiap subjek mingguan. - Unit penghasilan Akademik akan memantau semua bahan-bahan pengajaran dan pendidikan yang akan dimasukkan ke ruangan mingguan. - Ruangan tersebut akan <i>diupdate</i> setiap minggu. 	<p>Gaya bersahaja dan memberi jawapan dengan ringkas dan padat.</p>		
<p>6) Apakah aktiviti-aktiviti yang disediakan?</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Kuiz, forum, dan SCROM <i>packages</i>. - Kuiz boleh dikenali sebagai ujian mingguan dan markahnya diambil. - Forum adalah tempat pelajar berdiskusi. Ini juga diambil markah pada semester akhir. 	<p>Dijawab melalui <i>yahoomail</i>.</p>	<p>Gambarajah</p>	

Soalan	Interviewee 2 (21/02/2013)	Data dari pengamatan	Data dari dokumen/ rekod/ laporan/ minit mesyuarat	Tema/Kesimpulan
<p>1) Dipersilakan tuan untuk memperkenalkan diri.</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Encik Zainul Azhan bin Ahmad Bashir. - Dilantik sebagai Ketua EISD, <i>Enterprise Internal Software Development</i> MEDIU. - Baru bertugas 3 tahun. 			

<p>2) Adakah ALIM menghadapi masalah dalam memuat turun fail-fail yang besar?</p> <p>3) Adakah ALIM mempunyai masalah <i>shutdown</i>?</p> <p>4) Adakah terjadi pertembungan apabila membuat kuiz dalam masa yang serentak?</p>	<ul style="list-style-type: none"> - MEDIU tidak menghadapi masalah dalam memuat turun fail yang besar kerana pihak IT terlebih dahulu meletakkan fail-fail yang akan didownload oleh pelajar dan pensyarah terlebih awal. - Sebelum memulakan sesi pembelajaran pelajar dan pensyarah perlu memuat turun bagi memudahkan proses pembelajaran. - ALIM tida akan ada masalah shutdown. - MEDIU sudah meletakkan di server <i>Cloud Amazon</i> yang bukan berada di Malaysia. - Sekiranya satu Malaysia terputus bekalan elektrik, ALIM masih hidup untuk kegunaan negara-negara lain. - Tidak terjadi pertembungan apabila pelajar membuat kuiz dalam masa yang serentak dan menghantar jawapan dalam masa serentak. - Perkara ini telah terbukti semasa pelajar-pelajar menduduki peperiksaan pada 2 tahun lalu. 	<p>Dijawab melalui laman social <i>Facebook</i>.</p>		
---	---	--	--	--